### ZERTIFIKAT

Die Zertifizierungsstelle ÖHMI EuroCert® GmbH, Berliner Chaussee 66, 39114 Magdeburg, bescheinigt hiermit, dass das Unternehmen



# SET Selected Electronic Technologies GmbH Am Marienhof 10 22880 Wedel

für den Geltungsbereich:

- Entwicklung, Herstellung, Lieferung sowie Inbetriebnahme und Revision von Abgrenzeinheiten, kathodischen Korrosionsschutzsystem und solartechnischen Systemen
- Berechnung und Bewertung von hochspannungsbeeinflussten Infrastrukturen sowie die Planung und Empfehlung passender Maßnahmenkonzepte

ein Qualitätsmanagementsystem eingeführt hat und anwendet. Durch ein Qualitätsaudit wurde der Nachweis erbracht, dass die Forderungen der Norm

#### **DIN EN ISO 9001:2015**

erfüllt sind.

Das Zertifikat ist gültig vom 17. August 2023 bis 16. August 2026. Zertifikat-Registrier-Nr.: CQ-DE-00592/03

Datum des Reaudits: 13./14. Juli 2023

Geschäftsführer der Zertifizierungsstelle Magdeburg, den 21. Juli 2023





### CERTIFICATE

The Certification Body ÖHMI EuroCert® GmbH,
Berliner Chaussee 66, 39114 Magdeburg hereby certifies that the organisation:



# SET Selected Electronic Technologies GmbH Am Marienhof 10 22880 Wedel

for the scope:

- Development, production, delivery as well as commissioning and revision of decoupling devices, cathodic corrosion protection systems and solar technology systems
- Calculation and evaluation of high-voltage interference on pipelines and other infrastructure as well as the planning and recommendation of suitable measure concepts for mitigation

has implemented and maintains a quality management system.

Through a quality audit it was verified that the Management System fulfills the requirements of the standard

**EN ISO 9001:2015** 

The certificate is valid from 17 August 2023 to 16 August 2026.

Certificate Registration No.: CQ-DE-00592/03/eng

Renewal audit: 13/14 July 2023

Managing director of the certification body Magdeburg, 21 July 2023



